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https://www.facebook.com/groups/JHLEspoo 
 

PÄIVITÄ TIETOSI! 

Käy päivittämässä mm. työnantaja- sekä 
ammattitiedot, puhelinnumero sekä osoite.  

Oikein jäsenrekisterissä olevat tiedot takaavat 
sen, että mm. yhdistyksen synttärilahjat ja muut 
viestit/postit/txt tavoittavat sinut.  

Oikein olevat työnantaja sekä ammattitiedot 
mahdollistavat paikallista edunvalvontaa mm. 
niin että saadaan enemmän käsipareja 
edunvalvojiksi. 
www.jhl.fi/omajhl 

 

 

Tulisiko sinusta hyvä 
pääluottamusmies Espoon 
kaupungille? 

Ehdokkaaksi ilmoittautumisaika alkaa 26.9.2022.  

Olet valmis haasteisiin, haluat oppia uutta ja työskennellä 
yhteisten päämäärien hyväksi.  

Tehtävään saat tukea kollegoilta ja kattavaa koulutusta 

liitosta. Pääluottamusmiehen tehtävä on kokoaikainen.  

Lisätietoja yhdistyksen verkkosivuilta 
https://www.espoojhl.fi/luottamusmies-vaalit-2022/ 

 
KYSY ROHKEASTI LISÄÄ! 

 

 

 

https://www.facebook.com/groups/JHLEspoo
http://www.jhl.fi/omajhl
https://www.espoojhl.fi/luottamusmies-vaalit-2022/
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Sopimukset 

Julkisten alojen virka- ja työehtosopimukset koskevat 
henkilöitä, jotka työskentelevät kunnissa, valtiolla ja 
kirkon alalla. Uusista sopimuksista on katsottavaisissa 
esittely videot liiton verkko sivuilla (YouTube)  

https://www.jhl.fi/tyoelama/tyoehtosopimukset/julkisen-
alan-sopimukset/ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

Hyvinvointialueelle siirtyvä jäsen! 

Suomessa toteutetaan todella mittava 
hallinnollinen uudistus hyvinvointialueiden 
perustamisen myötä. Myös JHL:n edunvalvonnan 
ja yhdistysrakenteen tulee vastata tähän 
muutokseen. 

JHL:n hallitus on linjannut, että jokaisella 
hyvinvointialueella voi vain yhdellä yhdistyksellä 
olla järjestämisalana hyvinvointialueen 
henkilökunta.  

Länsi-uudenmaan hyvinvointialueelle perustetaan 
uusi yhdistys nimeltään  

Länsi-uudenmaan JHL ry 

Tämä yhdistys kokoaa hyvinvointialueella 
työskentelevät jäsenet ja toimii heidän 
edunvalvojanansa. Tarkoituksena on tehdä 
parhaiten jäseniä palveleva yhdistysrakenne. 

Uuden yhdistyksen perustamiskokous on 27.9 
2022. Tämän jälkeen jäseniä tullaan 
tiedottamaan enemmän mm. uuteen 
yhdistykseen siirtymisestä, uuden yhdistyksen 
toiminnasta ja toimijoista.  

 

https://www.jhl.fi/tyoelama/tyoehtosopimukset/julkisen-alan-sopimukset/
https://www.jhl.fi/tyoelama/tyoehtosopimukset/julkisen-alan-sopimukset/
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www.espoojhl.fi 

 

Tarja täällä hei! 

• Jäsenasioidenhoitaja 

• alakohtainen 
luottamusmies 
 
Olen aloittanut 
jäsenasioidenhoitajana 

yhdistys 393 vuonna 2017 
ja tulin valituksi uudelleen tehtävään, kun 
uusi yhdistyksemme perustettiin 2020.  

Asun Espoossa ja ole syntyperäinen espoolainen, 
asuin välillä 25 vuotta Klaukkalassa mutta nyt 
olen taas asunut 12 vuotta Espoossa.  

Olen työskennellyt Espoon kaupungilla yli 30 
vuotta erilaisissa tehtävissä. Koulun jälkeen 
ensimmäinen vuosi meni kahta poikaa hoitaen 
heidän kotonaan, 2 ja 6-vuotiaita poikia, mutta 
ihan ensimmäinen kesätyöni oli Leppävaaran 
kartanon pelloilla raparperin leikkaaminen. Palkka 
maksettiin käteisellä ja muistan vieläkin miltä 

paperinen palkkapussi tuntui sekä näytti ☺  

Espoon kaupungilla ensimmäinen työpaikka oli 
Karakalloin lastentarhassa harjoittelijana vuoden 
verran, sitten olin vuoden harjoittelijana 
koulunkäyntiavustajana. Ruskeasuon lapsi-
invalidien koulusäätiössä, sieltä sitten takaisin 
Espooseen Rinnekodin kouluun 
koulunkäyntiavustajaksi lukuvuodeksi. 

Näihin aikoihin minulle tuli ensimmäinen koira, 
Pyreneittenkoira. Koiraharrastus 
tottelevaisuusohjana 1987, vapaa-aika meni 
koulutuskentällä ja olin mukana järjestämässä 
näyttelyitä, kokeita ja koulutuksia. Aktiivisen 
koiraharrastuksen lopetin 2010. Koirat tulevat 
kuulumaan aina elämääni.   

Vaihdoin alaa ja pääsin Kannelkotiin kylvettäjäksi, 
tykkäsin työstäni mutta sitten tuli uudistuksia ja 
omahoitajat. Kylvettäjiä ei enää tarvittu, joten 
uutta työtä etsimään, päädyin oppisopimukseen 
1988 koulunkäyntiavustajaksi. Tuolloin liityin 
liittoon KTV:n. Koulut sijaitsivat samassa 
rakennuksessa/pihapiirissä, Veräjäpelto, 
Vallivaaran silloisen kuulovammaisten kouluun 
(kuulovammaisten koulu muuttui veräjänkulman 
kouluksi sitten myöhemmin). Opiskelin 2 vuotta ja 
opintojen teoriajaksot olivat Tampereella 4 viikkoa 
kerrallaan, ne ajat asuin asuntolassa. 
Mielenkiintoista ja antoisaa aikaa, meitä 
opiskelijoita oli ympäri suomea.  

Avustajana toimin reilut 10 vuotta ja sitten rehtori 
pyysi minua vahtimestariksi. Tuolloin aloitin 
aktiivina yhdistystoiminnan ja luottamusmiehenä, 
kun vahtimestarit halusivat yhtenäiset työasut tai 
edes työkengät. Työn ohessa sain 
mahdollisuuden opiskella oppisopimuksella 
virastomestarin ammattitutkinnon. 
Luottamusmieskokouksissa tutustuin lähemmin 
liiton ja yhdistys toimitaan, sitä kautta valittiin 
yhdistyksenhallituksen jäseneksi.  

Vahtimestarin työt jouduin jättämään 
terveydellisistä syistä. Pääsin yhteispalveluun 
uranvaihto-ohjelman kautta kokeilemaan olisiko 
minusta heille töihin ja olihan minusta! 
Oppisopimuksella opiskelin merkonomin 
ammattitutkinnon ja valmistuin karvaa vailla 
viisikymppisenä. Maaliskuussa valmistuin ja 
hutikuussa täytin 50 v. Uranvaihtoon minua 
valmisteli toimintani ammattiyhdistyksessä 
aktiivina toimiminen ja kaikki ne koulutukset, jotka 
olen saanut opiskella liiton kautta ilmaiseksi. Olen 
saanut paljon tukea uusilta ystäviltäni, joita 

yhdistystoiminta on mukanaan minulle antanut     

Voisi sanoa, etten olisi tässä ilman tätä aktiivina 
toimimista!!! 

Valmistuttuani merkonomiksi tein sijaisuutta 
yhteispalvelussa, sain yhdistys ystävältä vinkin, 
että rakennusvalvonnassa on palveluneuvojan 
paikka haussa ja siihen sitten vain hakemusta 
väsäämään. No täällä nyt olen töissä ja työni on 
muuttunut vuodesta 2016 aika paljon, aika on 
tuonut uudistuksia tulleessaan ja niille ei näy 
loppua. Onni on, että saa tehdä työtä, joka elää 
ajan mukana ja antaa haasteita, työyhteisö on 
aivan huippu, joka myös auttaa jaksamaan tässä 
kiireisessä ajassa.  

Kotona minulla 
on kaksi koiraa 
Tupu 10 vuotta ja 
Pikku Poika 
Pikkarainen 6 
vuotta, nuo 
pitävät minut 
liikkeellä. 
Mökkeilen ja 
siellä puuhaa 
riittää vasta painoksi työlle. Minulla on ihania 
ystäviä ja heidän kanssansa tulee mentyä sekä 
tultua kaikenlaiseen kivaan. Kesällä käyn 
lähijärvellä vesijuoksemassa aamuisin ja nyt kun 
vesi on kylmempää, niin käyn uimahallissa 
vesijuoksemassa sekä vesijumpassa. Onni on 

http://www.espoojhl.fi/
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asua lähellä luontoa ja saada liikkua luonnossa 
päivittäin. Tänä kesänä hankin oman kajakin ja 
sillä on sitten seilailtu koirien kanssa löytäen 
uusia näkökulmia lähivesistöihin kotiseudulla 
sekä mökkikunnassani.  

Jäsenasioiden hoitaminen 
on vapaa-aikani toimintaa 
sekä olen luottamusmies ja 
yhdistyksen hallituksen 
jäsen. Ammattiyhdistyksen 
kautta olen 
rakennusvalvonnassa 
johtoryhmässä 
henkilöstöedustajana sekä 

ympäristö- ja 
rakennusvalvonta keskuksen laajassa 
johtoryhmässä sekä kaupunkiympäristön 
toimialan henkilöstötoimikunnassa 
henkilöstönedustajana (nämä ovat työaikana).  

Jäsenasioidenhoitajan tehtävät ovat monipuoliset 
ja vaihtelevat tilanteen mukaan. Päivitän jäsenen 
omasta pyynnöstä hänen tietojansa, olen 
yhteydessä uusiin jäseniin, lähetän 
merkkipäiväonnittelut, nämä ehkä näkyvimmät 
teille jäsenille. Useasti laitamme teille pyynnön 
käydä omayhdistyksen kautta päivittämässä 
yhteystietonne, jos teillä ei ole yhteystietoja niin 
voitte jäädä ilman merkkipäivämuistamista tai 

muita ajankohtaisia tärkeitä tietoja. Jälkikäteen 
emme lähetä enää muistamisia eikä leffalippuja, 
joita laitettaan uusille jäsenille. 

Tehtäviin kuuluu paljon muutakin aikaa vievää 
tehtävää. Varsinkin lakko tuotti paljon työtä ja 
painetta, että lakossa olleet jäsenet saivat 
lakkoavustuksensa. Päivällä soi puhelin, johon en 
voinut vastata. Sähköpostia tuli kolmelle 
sähköpostille ja teamisin kauttakin otettiin 
yhteyttä. Selvitystyötä oli paljon, välillä jopa 
salapoliisin työtä. 

Minä teen leffalippujen tilaukset, onnittelukortit 
tilaukset painatuksella, kukkalahjakorttien 
tilaukset ja postitan nuo sitten jäsenellä.  

Teen yhteystyötä luottamusmiesten ja 
työsuojeluvaltuutettujen kanssa. Vien yhdistyksen 
hallitukseen tietoa esim. jäsenkehityksestä, 
ammattiryhmistä ja ajankohtaisista/pyydetyistä 
asia kokonaisuuksista. Vastailen jäsenten 
kysymyksiin ja autan parhaani mukaan teitä.  

Tervetuloa rohkeasti toimintaan mukaan! 
Jokainen meistä on aloittanut tämän nollassa, 
onneksi on ihana porukka auttamassa alkuun ja 
tukemassa! 

jasenasiat@espoojhl.fi 

 

 

 
 

KUTSU 

  
Espoo JHL ry 869 kutsuu Espoo Cateringin sekä Varhaiskasvatuksen työntekijät yhteiseen 
tapaamiseen 

• torstaina 13.10.2022 klo 18–20. 

• Paikkana Kylätalo Palttinan Asukaspuisto, Tegelhagen 4, 02780 Espoo. 
 

Aiheena kentän kuulumiset ja ajankohtaiset asiat. 
 

Ennakkokysymyksiä voit lähettää luottamusmiehille: 
Varhaiskasvatus Hanna Ahonen jhl869vaka@gmail.com 
Espoo Catering Anu Järvi anu.jarvi@espoocatering.fi 
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